

MINUTES OF PROCEEDINGS

TUESDAY, MARCH 1, 1983
(88)

[Text]

The Standing Committee on Health, Welfare and Social Affairs met at 3:38 o'clock p.m. this day, for the purpose of organization in relation to Standing Orders 69(2) and (4)(a).

Members of the Committee present: Messrs. Berger, Halliday, Mrs. Killens, Miss MacDonald (*Kingston and the Islands*), Messrs. McCauley, McGrath, Schroder and Weatherhead.

Alternates present: Messrs. Daudlin, Hawkes, Hudecki and Mrs. Mitchell.

The Clerk presided over the election of a Chairman.

Mrs. Killens, seconded by Miss MacDonald (*Kingston and the Islands*), moved,—That Mr. Weatherhead do take the Chair of this Committee as Chairman.

The question being put on the motion, it was agreed to and Mr. Weatherhead took the Chair.

Mr. Schroder moved,—That Mr. McCauley be elected Vice-Chairman of this Committee.

By unanimous consent, the Chairman accepted notice of the following motion from Mrs. Mitchell,—That Miss MacDonald (*Kingston and the Islands*) be elected Vice-Chairman of this Committee.

After debate, the motion of Mr. Schroder was allowed to stand.

Miss MacDonald (*Kingston and the Islands*) moved,—That the Chairman be authorized to hold meetings, to receive and authorize the printing of evidence when a quorum is not present, as long as both the Government and the Official Opposition was represented.

Mrs. Mitchell moved,—That the motion be amended by deleting the word "Official".

After debate, the question being put on the amendment, it was, by a show of hands, agreed to: Yeas: 6; Nays: 3.

Miss MacDonald (*Kingston and the Islands*) moved,—That the motion be further amended by deleting the words "as long as both the Government and the Opposition was represented".

After debate, the question being put on the amendment, it was, by a show of hands, negatived: Yeas: 3; Nays: 6.

After debate, the question being put on the motion, as amended, it was, by a show of hands, agreed to: Yeas: 6; Nays: 3.

Mr. Schroder moved,—That the Sub-committee on Agenda and Procedure be composed of the Chairman or Vice-Chairman and four other Members: two from the Liberal Party, one from the Progressive Conservative Party and one from the New Democratic Party.

After debate, the question being put on the motion, it was, by a show of hands, agreed to: Yeas: 5; Nays: 4.

PROCÈS-VERBAL

LE MARDI 1^{er} MARS 1983
(88)

[Traduction]

Le Comité permanent de la santé, du bien-être social et des affaires sociales tient aujourd'hui à 15h38 sa séance d'organisation relative aux dispositions 69(2) et (4)a) du Règlement.

Membres du Comité présents: MM. Burger, Halliday, M^{me} Killens, M^{lle} MacDonald (*Kingston et les Îles*), MM. McCauley, McGrath, Schroder et Weatherhead.

Membres remplaçants présents: MM. Daudlin, Hawkes, Hudecki et M^{me} Mitchell.

Le greffier préside l'élection du président.

M^{me} Killens, appuyée par M^{lle} MacDonald (*Kingston et les Îles*) propose,—que M. Weatherhead soit nommé président du Comité.

La motion, mise aux voix, est adoptée et M. Weatherhead prend place au fauteuil.

M. Schroder propose,—que M. McCauley soit élu vice-président du Comité.

Du consentement unanime, le président accepte l'avis de motion suivant de M^{me} Mitchell,—que M^{lle} MacDonald (*Kingston et les Îles*) soit élue vice-présidente du Comité.

Après débat, la motion de M. Schroder est réservée.

M^{lle} MacDonald (*Kingston et les Îles*) propose,—que le président soit autorisé à tenir des séances, à recevoir des témoignages et à en autoriser l'impression, à défaut de quorum, pourvu que le gouvernement et l'Opposition officielle soient représentés.

M^{me} Mitchell propose,—que la motion soit modifiée par suppression du mot «officielle».

Après débat, l'amendement, mis aux voix, est adopté par un vote à mains levées par 6 voix contre 3.

M^{lle} MacDonald (*Kingston et les Îles*) propose,—que la motion soit de nouveau modifiée par suppression des mots «pourvu que le gouvernement et l'opposition soient représentés».

Après débat, l'amendement, mis aux voix, est rejeté par un vote à mains levées par 6 voix contre 3.

Après débat, la motion modifiée, mise aux voix, est adoptée par un vote à mains levées par 6 voix contre 3.

M. Schroder propose,—que le Sous-comité du programme et de la procédure soit formé du président ou du vice-président et de quatre autres membres: deux du Parti libéral, un du Parti progressiste-conservateur et un du Nouveau parti démocratique.

Après débat, la motion, mise aux voix, est adoptée par un vote à mains levées par 5 voix contre 4.